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Beste inwoners van Beesel, Reuver en Offenbeek, 
  
Samen Verder Beesel heeft voor u weer een interessant Klavertje 
samengesteld. Via het Klavertje willen we iedereen informeren over 
diverse zaken en over hoe Samen Verder Beesel denkt over de Beeselse  
politieke ontwikkelingen. 
Op het wereldtoneel is er heel veel onrust. De oorlogen zorgen voor 
verliezers, veel verdriet en mensen die hun huis en haard verliezen. 
De politiek op landelijk niveau is ook onrustig. Er zijn nog weinig concrete 
plannen en wij maken ons zorgen over wat dit landelijk beleid voor de 
gemeente gaat betekenen: blijven de financiën beschikbaar voor de 
basistaken van de gemeente en is er nog ruimte binnen de gemeente-
begroting om extra plannen te kunnen maken? Samen Verder Beesel volgt 
dit alles met een kritische en constructieve blik.  
Het jaar 2025 is inmiddels in volle gang en er staan dit jaar veel bijzondere 
zaken en festiviteiten op de kalender. Allereerst krijgen we binnenkort 
een nieuwe burgemeester. Martijn Derks willen we bij deze alvast veel 
succes wensen! 
We vieren dit jaar dat onze gemeente 80 jaar is bevrijd. Heel belangrijk  
om bij stil te staan. We hebben inmiddels 80 jaar vrede in ons land en 
kunnen in veiligheid leven. Dat laatste kunnen veel wereldburgers niet 
zeggen. 
Een andere festiviteit dit jaar is de viering van 750 jaar gemeente Beesel. 
Zoals uit de verschillende publicaties blijkt, wordt dit festijn in augustus 
2025 groots gevierd met de inwoners van onze gemeente. Genoeg 
momenten om elkaar te ontmoeten en het  
gesprek met elkaar aan te gaan. Wij wensen 
jullie veel leesplezier met de onderwerpen  
die we van harte ondersteunen. Een reactie  
stellen we zeer op prijs.  
Mail: info@samenverderbeesel.nl   
 

Bestuur Samen Verder Beesel 
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Onder de loep!   
 
 

 

Heeft u het ook gezien, is het u ook 
opgevallen?  
STEUNPUNT EENZAAMHEID 

 
  

Het steunpunt Eenzaamheid is een samenwerking tussen Alma 
Tadema (welzijnscoach) en de collega's van welzijnsorganisatie 
Synthese. Je kunt bij het Steunpunt Eenzaamheid terecht met al je 
vragen over eenzaamheid. Ook bieden ze persoonlijke ondersteuning 
aan inwoners die eenzaamheid ervaren. Je kunt je aanmelden voor een 
persoonlijk gesprek!  
Ieder mens is wel eens eenzaam. Je een keer eenzaam voelen is 
eigenlijk heel normaal. Het is een signaal van het lichaam dat één van je 
basisbehoeftes onvoldoende vervuld wordt. Namelijk de behoefte om 
je met andere mensen verbonden te voelen. Eenzaamheid los je 
daarom ook niet op met het uitbreiden van je contacten. Het is nodig 
dat je je ook echt met die contacten kunt verbinden. Wanneer je je 
langere tijd ernstig eenzaam voelt is het belangrijk om hulp te zoeken. 
Eenzaamheid kan namelijk leiden tot gezondheidsklachten. Dit komt 
onder andere doordat je stressniveau in je lichaam omhooggaat en je 
afweersysteem minder goed werkt.  
Eenzaamheid kent vele gezichten. Bij eenzaamheid wordt vaak gedacht 
aan oudere mensen. Het klopt dat de kans op eenzaamheid groter 
wordt wanneer je minder mobiel bent en je netwerk kleiner wordt. 
Maar eenzaamheid komt in alle leeftijdscategorieën en sociale klassen 
voor. Zeker ook bij jonge mensen. 
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Eind september heeft de week tegen de eenzaamheid plaatsgevonden, 
met o.a. een pubquiz voor de 12 tot 30 jarigen georganiseerd door 
Jongerenwerk Beesel. Tijdens de open inloop bij dagbesteding op de 
drie locaties, Bösdael, t Spick en Offenbeckerhof is samen gegeten en 
zijn er gesprekken gevoerd met mensen over alleen zijn, niet in 
verbinding zijn. Er was vooral ook gezelligheid en er is veel gelachen. 
 
Bij de Plus heeft het Steunpunt met een ballenbak gestaan, vol met 
vragen over eenzaamheid waaruit gesprekken volgden, van korte tot 
wat langere gesprekken. Bij de bibliotheek is een themavond geweest, 
georganiseerd door Alma en Ruud van den Goor (ervaringsdeskundige). 
De inhoud heeft diepe indruk gemaakt op de aanwezigen. Een andere 
gespreksavond ging over het thema Verlangen en dan blijkt dat er 
behoefte is aan gesprekken met meer diepgang. Kortom het was een 
week met mooie ontmoetingen! 
   
Heeft u vragen of behoefte aan een gesprek neem dan contact op met: 
Alma Tadema (Welzijnscoach) 06-15 31 09 05 (Steunpunt Eenzaamheid 
gemeente Beesel), Synthese: 077-7516 400   of mail: 
info@steunpunteenzaamheidbeesel.nl 

 
 

 
 

Via Tip Beesel worden regelmatig 
vragenlijsten uitgezet over onderwerpen 
die in Beesel en/of de regio spelen. Laat je 
stem horen en meld je aan via 
www.Tipbeesel.nl.  Jouw mening telt! 

 
Onze nieuwe burgemeester: Martijn Derks! 

 

tel:0615310905
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Wat is de Stichting Beesels Keramisch Erfgoed? 
De in Beesel gevestigde keramische ateliers van St Joris en Loré, zijn 
sinds de vorige eeuw tot ver buiten Nederland bekend. Bekende 
kunstenaars hebben in deze ateliers hun talenten letterlijk verbeeld. 
SBKE is in 2006 opgericht om te voorkomen dat unieke keramische 
werken gemaakt in deze ateliers, verloren gaan. Ze kopen deze 
kunstwerken of mogen ze lenen. 
 
 

Monumentale kunst blijft behouden 
In de vorige eeuw werden kerken, kloosters, scholen of andere publieke 
gebouwen vaak gedecoreerd met kunstwerken. Gebouwen die nu 
sluiten of gesloopt worden met het risico dat aangebrachte kunstwerken 
verdwijnen. SBKE komt dan in actie en stelt deze monumentale 
kunstwerken veilig. Het terughalen van deze kunstwerken is een hele 
onderneming. Denk aan het verwijderen, het transport, de restauratie 
en de montage. Dit is allemaal vrijwilligerswerk en wordt betaald met 
giften van onder meer bedrijven en  
particulieren.  
Dankzij de enthousiaste inzet van deze  
vrijwilligers zijn al 10 kunstwerken in Beesel 
herplaatst. Een paar voorbeelden:  
In drie nissen aan het kerkplein in Beesel  
is het keramisch werk genaamd “De  
kinderspelen” van kunstenaar Joep Thissen  
geplaatst. Dit werk is weggehaald  bij een 
basisschool in Roermond. 
 

In de spot! 
 

Stichting Beesels Keramisch Erfgoed 
(SBKE) 



 

5 
 

 
    
 
 
 
 
 
 
  
   

 
 

 

Oppe Ruiver Winkelhart.... of 
beter Winkelhard? 
 

De Beekstraat in Beesel is opgesierd met de  
creatie van Paul Vincken gemaakt in het  
atelier van St. Joris. Het figuratieve kunstwerk met als  
thema ‘Bloem, Bij en Honing” komt van de   
afgebroken basisschool ‘De Biëncaer’ in  
Heythuysen.  

Van recente datum  
(zomer 2024) is de  
plaatsing van de grote plaquette “St. Isidorus” 
bij Hoeve de Bongerd in Beesel. Ontworpen 
door Jules Rummens in 1960 bij Loré. 
 
Kleine kunstwerken 

Naast de monumentale kunst, heeft SBKE een grote verzameling klein 
Beesels erfgoed. Het gaat om honderden beeldjes, kruikjes, kruisjes, 
vaasjes en wat al niet meer. Het kleinere keramisch erfgoed wordt 
regelmatig in wisselende samenstelling getoond in en buiten Beesel. In 
Beesel is hiervoor een vaste locatie het museum in het oude 
gemeentehuis aan de Markt in Beesel.  
Kennis over Erfgoed  
SBKE geeft lezingen over de geschiedenis van het keramisch erfgoed. Ook 
kinderen worden hiermee op speelse manier in aanraking gebracht. Voor 
kinderen uit groep 7 en 8 is er het project ”klei en keramiek” en wordt 
een kleiwerk gemaakt. SBKE houdt ook de plaatsen bij waar Beesels 
keramisch erfgoed te vinden is. In Nederland maar ook o.a. in de 
Verenigde Staten en op Curaçao zijn kunstwerken te vinden.   
Verbonden met Keramiek  
Beesel is al meer dan honderd jaar verbonden met keramiek. Vroeger als 
grote werkverschaffer, nu als trekpleister voor wandelaars en toeristen. 
In Beesel werken nog steeds een aantal bekende keramisten. En u? U 
kunt een “Keramisch ommetje” maken (€1,50) langs de herplaatste 
kunstwerken en keramische werken die er al waren. Ook de Beeselse 
dorpsgidsen bieden een speciale keramische route aan. Meer informatie 
vindt u op de website: www.sbke.nl 
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In september vorig jaar heeft de 
gemeenteraad (niet unaniem) ingestemd 
met het verstrekken van een lening van 
twee miljoen euro aan Drakenrijk. Samen 
Verder Beesel heeft tegen dit besluit 
gestemd. Lees hier waarom. 
 

 

Allereerst is het belangrijk te beseffen dat belastinggeld bedoeld is 
voor zaken die het algemeen belang dienen, zoals onderwijs, zorg, 
wonen, wegen, groen. Het ondersteunen van een particuliere 
ondernemer draagt hieraan niet bij. Een dergelijke lening mag een 
gemeente alleen maar verstrekken als er sprake is van een publieke 
taak. Daarom heeft de gemeenteraad Drakenrijk aangewezen als een 
publieke taak. Samen Verder Beesel heeft hier tegen gestemd. Dit is 
geen publieke taak en zal het ook nooit worden. Bovendien heeft deze 
ondernemer zo een oneerlijk voordeel ten opzichte van andere onder-
nemers in de gemeente. Dit kan zorgen voor scheve verhoudingen. En 
wat als een andere ondernemer met een mooi plan ook een lening wil? 
 

Daarnaast brengt het verstrekken van een lening aan een commercieel 
bedrijf altijd financiële risico’s met zich mee. Wat als Drakenrijk failliet 
gaat? De gemeente Beesel kan dan fluiten naar het geld. Geld dat uit 
de zakken komt van onze inwoners. Wij vinden dit onverantwoord. 
Gemeenten zijn geen banken. Als een ondernemer zijn plannen wil 
financieren, kan hij hiervoor naar een commerciële bank gaan. Banken 
hebben de kennis en ervaring om de risico’s goed in te schatten. Dat is 
niet de rol van een gemeentebestuur. 
Het argument dat een uitgebreider Drakenrijk meer bezoekers naar de 
regio trekt, klinkt aantrekkelijk. Het is nog maar de vraag of de 
inkomsten uit toerisme opwegen tegen de kosten die de gemeente 
Beesel maakt. Het is ook nog maar de vraag of de Drakenrijkbezoekers 
een terrasje in Beesel of Reuver bezoeken. Wie een dagje naar de 
Efteling of naar Toverland gaat, zal ook niet snel naar Kaatsheuvel of 
Sevenum gaan. Laten we elkaar niet voor de gek houden. Zijn we tegen 
de doorontwikkeling van Drakenrijk? Nee, zeker niet maar de 
gemeente Beesel moet geen bank spelen. 
 

 

In september vorig jaar heeft de 
gemeenteraad (niet unaniem) ingestemd 
met het verstrekken van een lening van twee 
miljoen euro aan Drakenrijk. Samen Verder 
Beesel heeft tegen dit besluit gestemd. Lees 
hier waarom. 
. 
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Geen besluit over de Schakel…….. wat onverstandig! 
 

In de raadsvergadering van 24 maart is gesproken over De Schakel. Het 
voorstel was om te kiezen voor nieuwbouw en te onderzoeken of het 
gemeentehuis daarin ook een plek kan krijgen. Opvallend was dat alleen 
Samen Verder Beesel (de oppositie!) het voorstel van het college steunde. 
Nieuwbouw is niet veel duurder dan renovatie met uitbreiding. Als het 
gemeentehuis erbij komt, kan dat voordelen hebben, ook financiële. 
Daarom vinden wij dat dit eerst goed onderzocht moet worden. Pas  
daarna kun je een onderbouwde keuze maken over het gemeentehuis. 
De drie coalitiepartijen buitelden over elkaar heen. VLP kwam met een 
aangepast voorstel. Zij wilden geen onderzoek. Onverstandig want dan 
kun je geen afgewogen besluit nemen en laat je misschien kansen liggen. 
Zij vielen daarmee zelfs hun eigen wethouder af. CDA en Beeselse Lijst 
wilden helemaal geen besluit nemen maar wachten op het onderzoek. Ze 
wilden ook onderzoeken: alles bouwen op de plek van het gemeentehuis. 
Gelukkig is dit laatste gesneuveld in de discussie. Alleen al het verplaatsen 
van de organisatie naar een tijdelijke locatie zou heel veel geld kosten. En 
dat terwijl CDA en Beeselse Lijst aangaven dat we op de centen moeten 
letten vanwege fors stijgende zorgkosten. Deze zorgkosten betaal je 
trouwens niet met de reserve (spaargeld) dat voor de nieuwbouw nodig 
is. Als je thuis de energiekosten niet kunt betalen, kies je er ook voor om 
minder uit te geven in plaats van spaargeld op te maken. Dan maar geen 
Netflix of nieuwe schoenen. Zo moet de gemeente ook de keuzes maken 
bij stijgende kosten. Uiteindelijk is er dus helemaal  
geen besluit genomen over nieuwbouw of renova- 
tie en dat betekent dat we geen aanvraag kunnen  
doen voor 1 miljoen subsidie van de Provincie. Deze 
subsidiepot is al bijna leeg en op-is-op.  
Onverantwoord! Als we het voorstel van het college 
hadden aangenomen dan was deze aanvraag al  
gedaan, hadden de verenigingen en bieb meer  
duidelijkheid gehad en hadden de voorbereidingen al kunnen starten. 
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Het mobiliteitsplan van de gemeente…… wat een slecht plan! 
 

Op 24 maart is het mobiliteitsplan besproken in de gemeenteraad. Wat 
een slecht plan! Het plan beschrijft hoe de gemeente wil omgaan met  
verkeersveiligheid, duurzaamheid en parkeervoorzieningen. Er staan bijna 
geen concrete maatregelen in. Er wordt niet uitgelegd wie wat moet doen 
en wanneer. Geen duidelijke actiepunten, geen specifieke, meetbare 
doelen of tijdlijn. Hierdoor kun je niet controleren of het plan werkt. Er is 
geen structureel proces voor voortdurende betrokkenheid en feedback 
van de inwoners. Zo werk je niet aan draagvlak bij de inwoners van de 
gemeente Beesel. 
Tijdens de raadsvergadering hebben we gezegd dat dit het slechtste 
raadsvoorstel is dat we in de afgelopen zeven jaar hebben gezien. Er is 
niets gedaan met de vele klachten over verkeer. Ook is er niets gedaan 
met de ideeën en opmerkingen van inwoners tijdens bewonersavonden of 
met de inbreng tijdens werkvergaderingen, commissievergaderingen en 
raadsvergaderingen. Als wij als Samen Verder Beesel een oplossing voor 
verkeersproblemen voorstelden, werd gezegd dat we moesten wachten 
op dit plan. CDA, VLP en Beesel Lijst gingen hier steeds niet in mee. Nu het 
plan er is, staat er weinig in. Het mobiliteitsplan als oplossing, wat een 
farce! Er staan nauwelijks maatregelen in om de verkeersknel- 
punten op te lossen.   
Wij vragen ons af: waar wachten we op?  
Moet er eerst een ongeluk gebeuren??  
Wat Samen Verder Beesel betreft, was dit  
een zwarte dag voor de verkeersveiligheid  
in de gemeente Beesel. De reactie van de  
wethouder op onze kritische inbreng  
was zwaar onder de maat. Hij verweet ons  
dat we het stuk visieloos vonden terwijl we  
de ambtenaren juist daarvoor een compliment maakten.  
Samen Verder Beesel blijft werk maken van de verkeersveiligheid in onze 
gemeente! 
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Draaksteken Beesel: succes en vooral veel plezier met de uitvoeringen! 
 

 

De inwoners van de gemeente Beesel verdienen beter. Samen Verder 
Beesel heeft dan ook tegen dit voorstel gestemd en kiest voor het 
beschermen van het belastinggeld van de inwoners. Wij staan voor een 
transparant en verantwoord financieel beleid waarin het algemeen belang 
altijd vooropstaat. In 2026 zijn weer de gemeenteraadsverkiezingen. 
Bedenk dan: stemmen op Samen verder Beesel betekent kiezen voor 
eerlijkheid, gelijkheid en zorgvuldige besteding van gemeenschapsgeld. 
We maken er “Samen Verder” werk van. 
 

Ons Punt: schoenmaker blijf bij je leest; gemeente houd je aan je taken! 
 

Even voorstellen..... Loes Franssen 

 
Wie ben je? 
Ik ben Loes Franssen, 27 jaar en inmiddels al één jaar 
aan de slag als fractievertegenwoordiger bij Samen  
Verder Beesel. In het dagelijks leven ben ik werkzaam  
als psycholoog bij het Centrum voor Neuropsychiatrie  
van het Vincent van Gogh. 
 

Waar word je blij van? 
Veel dingen kunnen mij blij maken, een lekker zonnetje, vogels die fluiten, 
een goede wandeling, verre reis of een goed boek. Maar het aller 
gelukkigst word ik van de gezelligheid van vrolijke en lieve mensen om mij 
heen.  
 

Waar word je niet blij van? 
Ik word niet blij van onrecht, leugens en het niet respectvol met elkaar 
omgaan. Ik vind het belangrijk dat iedereen zichzelf mag en kan zijn.  
 
Waar kunnen we je van kennen? 
Al van kleins af aan ben ik lid van Scouting en hier zet ik mij op dit moment 
in als staflid voor de Sherpa’s. Daarnaast volleybal ik bij de recreanten van 
Revoc/VCB en heb ik afgelopen november meegedaan aan de Ruiverse 
Revue. 
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Colofon 
 

Dit is een uitgave van de lokale politieke partij Samen Verder Beesel. 
Website: samenverderbeesel.nl 
Facebook: Samen Verder 
Instagram: samenverderbeesel 
Twitter: @SamenVBeesel 
 
Wil je reageren? Mail naar info@samenverderbeesel.nl 
 
  
 
 
 

 
 

Verhuisd 
 

Sinds ik vorige jaar ben afgestudeerd en een vaste baan heb, was ik 
opzoek naar een eigen woning. Heel graag had ik een woning in Reuver 
gevonden. Helaas is in je eentje een woning kopen bijna onmogelijk 
door de hoge prijzen. Ook het vinden van een huurwoning was lastig, 
ondanks dat ik al bijna 5 jaar stond ingeschreven bij Thuis in Limburg. Na 
ruim een half jaar zoeken kwam ik wonderbaarlijk toch bij een woning 
op plek 1 te staan. Echter was dit wel in Pey-Echt. Na goed nagedacht te 
hebben, heb ik toch besloten ervoor te gaan. Dat betekende helaas wel 
dat ik geen fractieondersteuner meer kon  
zijn. Tijdens de raadsvergadering van 3 juni  
ben ik eervol ontslagen. Mocht iemand een 
woning weten die voor zo’n 2 ton op de  
markt komt, ben ik te  bereiken op  
maxmartens@outlook.com. 
(Kan ik dan weer de Beeselse politiek in!) 
 
 

  
 

 
 

 
  

 

Even voorstellen….. Martin Niemans 
 
Wie ben je? Ik ben Martin Niemans, geboren in 
Offenbeek, getogen in Reuver en nu alweer  
geruime tijd woonachtig in Offenbeek. Getrouwd 
en vader  van 2 kinderen. Inmiddels ben ik fractie-  
vertegenwoordiger voor Samen Verder Beesel.  
 

Waar word je blij van? Van leuke, blije mensen  
met een goed gevoel voor humor, die kunnen genieten van bijvoorbeeld 
hun werk en hobby's. Van samenwerken om een doel te bereiken. Dat 
geeft positieve energie. Ook word ik blij van mooie muziek en als VV 
Reuver wint. 
 

Waar word je niet blij van?  Intolerantie en gebrek aan nuance; iedereen 
is van de wereld en de wereld is van iedereen.  We zullen er met zijn allen 
het beste van moeten maken op onze aardbol. In ons DNA zit 
samenwerken van oudsher opgesloten, al wordt dit in de huidige tijd 
steeds meer op de proef gesteld.  Wat luchtigere zaken waar ik niet blij 
van word zal het moment zijn als de Rolling Stones ooit besluiten te 
stoppen en als VV Reuver niet wint. 
 

Waar kunnen we je van kennen?  Men kan mij kennen van VV Reuver. 
Ik heb in het 1e elftal van Reuver gespeeld en ben trainer geweest van de  
A1 (tegenwoordig JO-19) en van het 1e elftal van VV Reuver. 
 

 
 


